
Gesprek met Tijs en Marianne, Annemieke en Heiltje. 

 Nav stavaza augustus (Gevraagd naar de evaluatie van project Nova waarover Wim Beekenkamp 
ongeveer een jaar geleden een presentatie heeft gehouden. Deze pilot zou een jaar duren en nav 
evaluatie zou bekeken worden of de aanpak van Nova werkt en of de aanpak breder uitgerold kan 
worden. Afgesproken wordt, dat ArSD de evaluatie toegestuurd krijgt (Tijs kijkt na of die echt af is) en dat 
de CR SZ met hem en Mark van Gog daarover in gesprek zal gaan. Hierbij zal in ieder geval ook Tom 
worden uitgenodigd.  

 HIJ IS NOG NIET AF. Tijs heeft hem nog niet, 6 dec of 13 bespreking over Nova met CR. 
Uitnodiging komt ACTIE TIJS 

 Focusgroepen voor intervisie met consulenten: namen zijn doorggeeven, maar nog niets gebeurd. 
(Compromis: de focusgroep (leden ArSD en CR SZ en enthousiaste consulenten) bereidt de 
voorlichting/intervisie met de teams van consulenten voor en bespreekt de inzet van 
ervaringsdeskundigen. Inzet ervaringsdeskundigen vinden wij (ArSD) nodig ivm de emotionele lading die 
anders verloren kan gaan. Ervaringsdeskundigen die in de teams van consulenten mee zullen praten 
komen in principe uit de focusgroep. (maart)) 

 IS BLIJVEN HANGEN. MAAR BRIEVEN ZIJN NU BIJ CR.  
INTERVISIE , MAAR HOE?  
IDEE: BEGELEID EEN SESSIE OVER BEJEGENING, AHV STELLINGEN OVER BEJEGENING. 
CONCREET VOORSTEL EN DATUM PRIKKEN. OOK BUITEN KRING VAN 
ERVARINGSDESKUNDIGEN. UITNODIGING VOLGT (ACTIE: TIJS/MARIANNE) 

 digitale nieuwsbrief naast papieren communicatie  

ACTIE; TIJS VRAAGT NA BIJ TINA CS 

 Werken aan werk (concept arbeidsmarkt-bewerkinsplan) staat op agenda commissie 29 november en 
raad 12 december: wij hebben geen adviesvraag gehad. Was dit niet taak van Irma? En hoe gaan we 
dat oplossen.Vreemd is, dat we er niet eerder over geïnformeerd zijn., behalve dat Saloua vertelde 
ermee bezig te zijn. In Hilversum valt het onder Irma Dijkstra.  

 GEMEENTERAAD RICHTINGGEVEND ADVIES, IS CONCEPT, IS DISCUSSIESTUK. VOLGENS 
TIJS ZOU ADVIES VAN ADVIESRADEN NUTTIG ZIJN. ARSD GEEN VRAAG OM MEE TE 
DENKEN GEHAD.  

 IRMA VRAGEN ; ACTIE HEILTJE 

 en hoe gaat het met beschut werk?  

 UITLEG VAN IRMA OVER BESCHUT WERK N DECEMBER VERGADERING; KOPPELEN AAN 
WERKEN AAN WERK? 

 ANDERE TIJD VOOR OVERLEG: DINSDAGOCHTEND IS VOORSTEL. (GEDAAN). OOK LIVER 
LAGERE FREQUENTIE: 8 WEKEN (MARIANNE DENKT 3 MAANDENBEPERKTE MONITOR: 
MEEDENKEN OVER: (BEN IK VERGETEN) MONITOR SD LIGT NOG BIJ IRMA. (DIE HEEFT HET 
ERG DRUK)  

 MINIMABELEID IS OOK NOG BIJ IRMA. 

 

 PROCESVOORSTEL: samenstelling van de groep, ivm voorbereiding. Nieuwe gedachten zonder 
betrokken ambtenaar. Efficiënter aan de voorkant nieuwe inzichten, ideeen te behandelen. Maar alleen 
efficienter als bekend is waar we het over gaan hebben. Voorbereiding. , Oorspronkelijke doel was 
WINST, overleg is er een beetje bijgekomen. Werkt wel goed.Pragmatisch voorstel  vz ArSD koppelen 
aan bijeenkomst met CR SZ? Kracht van overleg is brainstormen.  

 Frequentie verlagen 8 weken. Rekening houdend met ArSd. >>> vergaderrooster doorsturen aan Tijs. 
actie HeiltjeStrategische onderwerpen: bedrijfsvoering Sociaal Plein (WeI) 



 

 EVALUATIE VAN WINST: 

NOG 1 JAAR, MAAR EVALUATIE OOK MBV RADEN OVER WAT ER GOED GAAT EN NIET GOED 
GAAT. 

BV:10 OBSERVATIES OVER WAT WE VAN BELANG VINDEN OM ER IETS MEE TE DOEN., WAT IN 
LAATSTE JAAR MEE AAN DE SLAG. DOEL IS KLANT BETER TE BEDIENEN, MAAR INTERN VEEL 
VOOR AANGEPAKT. WAT MERKEN WIJ ER VAN? GAAN DINGEN BETER, SNELLER? INPUT VOOR 
NIEUWE KOERS.  

VRAGEN WORDEN UITGEWERKT EN NAAR ONS GESTUURD.  

  

MONITOR SD LIGT NOG BIJ IRMA. (DIE HEEFT HET ERG DRUK)  
MINIMABELEID IS OOK NOG BIJ IRMA. 

 


